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Skrivelse 

Det nya lokala åtgärdsprogrammet för Magelungen och Forsån är et viktigt steg i arbetet med att 

förbättra vattenkvaliteten och den lokala hållbarheten. Vi ser dock med viss oro på den osäkra 

ekonomiska kalkylen för framtida driftskostnader för de åtgärder som planeras i stadsdelen. Hur 

de åtgärder som förläggs i Rågsved kommer att inverka på omkringliggande natur och den 

framtida utvecklingen i stadelen är också otydligt.   

Vi efterfrågar därmed en genomgående konsekvensanalys av åtgärdsprogrammet. En 

konsekvensanalys av både de ekonomiska och lokala konsekvenserna kan bidra till att klargöra 

hur arbetet med åtgärdsprogrammet kommer att se ut och bäddar därför för en smidigare 

implementering.  

Vi vill därför ställa följande frågor till förvaltningen: 

- Vad blir konsekvenserna för omkringliggande områden i Rågsved där åtgärderna 

planeras? 

- Hur stor del av kommande kostnader för drift kommer att falla på stadsdelsförvaltningen? 

 


